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MANDAG 15.MARS KL.18 
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Sakliste: 

 

1. Åpning ved styreleder 

 

2. Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

3. Valg av møteleder 

 

- Valgt møteleder tar over 

 

4. Valg av møtesekretær 

 

5. Valg av 2 til å underskrive møteprotokoll 

 

6. Valg av 2 til tellekorps 

 

7. Årsmeldinger 

 

8. Regnskap 2020 / Budsjett 2021 

 

9. Innkomne saker – Ingen innkomne saker 

 

10. Kontingent – opprettholdes uendret 

  Familie 400, Voksen 300, Barn 200 

 

11. Valg 

 

12. Avslutning  

 

 



Årsberetning for Hasselvika IL 2020/21 

 
Styret har bestått av: 

Leder:   Gerd Ingrid Hårberg 

Nestleder:  Robert Wean 

Kasserer:  Marit Vaarheim 

Styremedlem: Astrid V. Wean (sekretær) 

Styremedlem: Anders Fagerdal 

Vara:   Ken Rune Holvik 

Vara:   Kjell Buaune 

Vara:   Terje Buaune 

 

Hasselvika IL hadde pr. 31.12.2020 136 medlemmer. 

Aldersfordeling: 

0-13 år  30 stk 18 gutter - 12 jenter 

14-18 år 15 stk 8 gutter – 7 jenter 

19-25 år 9 stk 7 menn – 2 kvinner 

26-100 år 82 stk 48 menn – 34 kvinner 

 

Styret har ikke hatt noen møter og har derfor ikke behandlet noen saker med unntak av sak 

«innkalling til årsmøte» via e-post/sms. Styrets valgte periode: 11.juni 2020 (utsatt fra mars 

pga pandemi) – 15.mars 2021. 

 

2020 har vært et spesielt år mht koronapandemi, og redusert mulighet for å samle folk, 

arrangere aktiviteter – dette påvirker lagets aktivitet, derunder også utleie av Klubbhuset.   

 

Klubbhuset har vært utleid 8 ganger. Årlig kontroll av brannslokkingsapparater i klubbhuset 

er utført av Fosen Brannservice. Huskomiteen har ivaretatt utleie, renhold og løpende tilsyn 

av huset gjennom året. 

 

Laget har besørget fast klipping av vårt anlegg på Hysnes i perioden juni - september, 

sommerjobb til en av bygdas ungdommer. Klipping av fotballbanen Lykkja er gjennomført 2 

ganger. Plenklipperen har fått utført service. 

 

Kvernaløpet ble arrangert 19.juni 2020, færre deltakere enn vanlig. 

 

Det årlige arrangementet Hasselvikadagen som var planlagt til juli 2020 ble avlyst grunnet 

koronapandemien, og innleid musikk ble samtidig utsatt til arrangementet i 2021. 

 

Styret har deltatt på årsmøtet for HIL/Fevåg fotballklubb (sekretær). Sekretær har sendt inn 

påkrevd dokumentasjon etter årsmøtet i 2020 til Indre Fosen kommune. Med bakgrunn i 



pandemi har Indre Fosen kommune gjennomført noen økonomiske tildelinger ihht historisk 

aktivitetsinnberetninger.  

Kasserer har besørget kontingentinnkreving, pålagte innrapporteringer til NIF og 

Brønnøysund, samt søknader til Indre Fosen kommune om spillemidler og utgiftsdekning mv. 

Laget har søkt økonomisk kompensasjon pga inntektsnedgang som følge av pandemi 

(manglende skirenn, manglende Hasselvikadag og redusert omfang av Kvernaløp mv). Vi har 

fått innvilget kr. 42.000, beløpet havner i 2021-regnskapet pga utebetalingstidspunkt i starten 

av 2021. 

 

Spillemiddelsøknad tilknyttet stier i Hasselvika – Hysnes friluftsområdet mv., som ble avslått 

ved siste tildeling, er lagt inn på nytt i november 2020. 

 

I januar og februar 2021 var det en del snø og det ble kjørt spor i lysløypa. Skigåere i alle ble 

gitt tilbud om å registrere seg for senere premiering, som et alternativ til karusellrenn. Vi har 

registrert 43 turer. 

 

Hasselvika Idrettslag er avhengig av dugnadsinnsats og aktive medlemmer. Vi vil rette en stor 

takk til alle de som bidrar til å holde laget og aktiviteten i gang. 

 

 

 

Styret i Hasselvika Idrettslag 

15.03.2021 

 

 

 

 

 

 

 


